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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi kapacitás kell ahhoz, hogy a felesleges 
élelmiszer ne a szemétben végezze, hanem a nélkülözők asztalán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Farkas Sándor, az Agrárminisztérium államtitkára "A boltok a kukába dobják ma Magyarországon
az eladatlan élelmiszereket?" című, K/6852. számú írásbeli kérdésemre – az Ön megbízásából – az
alábbi részválaszt adta:

„A  jótékonysági  szervezetek  számára  mindenek  előtt  elegendő  időnek  és  kapacitásnak  kell
rendelkezésre  állni  az  átadott  élelmiszerek  válogatására  és  csomagolására,  valamint  tényleges
átadására.”

Kérdezem Önt:

1. Felmérte-e valamely segélyszervezet vagy a minisztérium, hogy mennyi időnek és kapacitásnak
kell rendelkezésre állni az átadott élelmiszerek válogatására és csomagolására, valamint tényleges
átadására? 

2.  A ciklusban számíthatunk-e olyan jogszabályra,  mely majd kötelezi  a  szupermarketeket  arra,
hogy  a  már  eladatlan  élelmiszereket  a  szemétbedobás  helyett  jótékonysági  szervezeteknek
adományozzák? 
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